
L'Ajuntament de Lloret no veu deser titzaci� al nucli antic

L'alcalde recorda que, amb 9.400 residents, �s la zona m�s poblada del

municipi

La falta de regulaci� hi ha fet proliferar, per�, el comer� de Ôsouvenirs' i es

vol regular amb un nou pla d'usos

Una botiga de records tur�stics del carrer Ven�cia,

que forma par t del nucli antic. Foto: M. LLADî.

Tant l'alcalde de Lloret, Jaume Dulsat, com el regidor de l'�rea,

Alber t Rober t, no veuen Òdeser titzaci�Ó al nucli antic de

la poblaci�, com aler ten tant l'associaci� de ve�ns de la zona com la

de comerciants. De fet, els dos colálectius esmentats aposten per

un pla d'habitatge, entre altres mesures per revitalitzar el barri,

per� l'Ajuntament no el veu necessari. ÒAl nucli antic hi ha 9.400

residents censats; �s el m�s poblat de tots, m�s que qualsevol

altre, per� evidentment com a destinaci� tur�stica t� molts locals

de lloguer. El problema del nucli antic �s que t� el millor i el pitjor, t�

el carrer Sant Pere, el passeig del Mar, una fa�ana mar�tima molt

maca, per� tamb� carrerons que no ho s�n tantÓ, opina l'alcalde.

Per Dulsat, d'un pla d'habitatge en tot cas caldria Òparlar-neÓ, per� recorda que els recursos Òs�n f initsÓ, i no

aposta per la subvenci� per a la rehabilitaci� de les fa�anes (que en tot cas s'hauria de fer amb fons europeus, va

dir), o l'exempci� d'impostos, que tampoc veu gaire viable. En tot cas, un dels projectes que s� que es vol

avan�ar aviat �s el del pla d'usos comercials, o de Òdinamitzaci�Ó comercial.

Dulsat va explicar que els ve�ns van fer una diagnosi dels carrers que no estan prou b� i l'Ajuntament ja hi est�

treballant, i va recordar l'arranjament que s'ha fet de diferents carrers, com Perills i Uni�, i el passeig Verdaguer.

Tamb� va dir que en l'�ltim taller del Repensa Lloret es va tractar precisament del comer�, i la conclusi� �s que

un pla d'usos apor taria valor afegit als establiments. En tot cas, va aclarir, seria un pla d'usos ÒconsensuatÓ amb

els comerciants. ÒNo podem restringir les llic�ncies. Al que tingui un local de souvenirs no se li trauria la

llic�nciaÓ, va aclarir.

Per Dulsat, cal aprendre del que no va anar prou b� amb el primer intent d'aprovar un pla d'usos, en el mandat

anterior, i fer-ne un de nou. ÒHem de ser molt respectuosos, despr�s de les conclusions de Repensa Lloret hi

treballarem, no podem dir que volem que la gent par ticipi de les plataformes per millorar i tirar endavant un pla i

no consensuar-lo.Ó A m�s, va recordar que fer un pla d'usos �s una de les propostes recollides en el pla operatiu

de turisme. Alber t Rober t va afegir que des del 2008 el nucli antic ha perdut uns set-cents habitants, per� que el

descens s'ha viscut en general a tot el municipi.
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